
 
 
REPUBLIKA HRVATSKA  
ISTARSKA ŽUPANIJA  

GRAD LABIN  
GRADSKO VIJEĆE  
Odbor za financije 
KLASA: 021-05/21-02/7 
URBROJ: 2144/01-01-21-2  
Labin, 1. prosinca 2021.  
 

ZAPISNIK 

sa 1. sjednice Odbora za financije Gradskog vijeća Grada Labina, održane 1. prosinca 2021. 

godine u Maloj vijećnici zgrade gradske uprave. Poziv za sjednicu i materijali za sjednicu 

članovima Komisije dostavljeni su putem elektroničke pošte dana 25. studenog 2021. godine.  

Prisutni članovi Odbora: Zoran Rajković, Bojan Batelić, Tijana Kocijel, Nevenka Belušić, Valter 

Gobo 

Odsutni: Dorino Rajković, Siniša Novak 

Ostali prisutni: Marija Kadoić Balaško, pročelnica UO za proračun i financije i Loreta Blašković, 

pročelnica UO za poslove Gradonačelnika, Gradskog vijeća i opće poslove, ujedno 

zapisničarka. 

Predsjednik Odbora Zoran Rajković otvara sjednicu i pozdravlja prisutne.  

Prelazi na predloženi dnevni red: 

1.Razmatranje Nacrta Prijedloga Proračuna Grada Labina za 2022. godinu sa projekcijom za 
2023. i 2024. godinu  
 

AD. 1) 

Predsjednik Odbora Zoran Rajković daje riječ Mariji Kadoić Balaško, pročelnici 

Upravnog odjela za proračun i financije Grada Labina. 

Marija Kadoić Balaško upoznaje prisutne sa procesom donošenja Proračuna od 
stavljanja nacrta Proračuna na savjetovanje s javnošću preko aplikacije Moj proračun, prvog i 
drugog čitanja Proračuna na Gradskom vijeću, roka za davanje amandmana. Imenovana 
detaljno obrazlaže nacrt prijedloga Proračuna Grada Labina za 2022. godinu sa projekcijom 
za 2023. i 2024. godinu.  

 
Zoran Rajković postavlja upit za pojašnjenje povrata poreza s obzirom da je ova godina bila 

specifična. 

Marija Kadoić Balaško navodi da se svim mladima do 25 godina života porez i prirez na 

dohodak vratio 100%, a koji je ustegnut iz njihove plaće u 2020. godini. Za mlade od 25-30 

godina života, vraćeno je 50%  iznosa. Tako da je taj dio znatno utjecao i na porezne prihode 

Grada Labina i ukupan povrat za sve građane grada Labina ostvaren je u ovoj godini 

3.200.000,00 kn. Povrat poreza je prvi put vraćen građanima u mjesecu svibnju iz Državnog 

proračuna kako ne bi u jednom mjesecu teretili lokalne proračune pa sad taj porez koji je 



država vratila našim građanima, od 8. mjeseca Fina kroz uplatu poreza usteže Gradu iz svake 

uplate 25% kako bi se do kraja godine sve vratilo. 

Bojan Batelić pohvaljuje novu prezentaciju koju je predstavila pročelnica, podaci su sadržajno 

usporedivi sa prošlom kalendarskom godinom, a najznačajnije stavke su izdvojene. Pita da li 

je došlo do promjena u raspodjeli sredstava državnih i lokalnih. 

Marija Kadoić Balaško navodi da gledajući zadnjih desetak godina svaka porezna reforma ide 

na teret jedinica lokalne samouprave. Također upoznaje prisutne da je sprovedena javna 

nabava za opskrbu električne energije te da je došlo do velikog povećanja cijene kW, te da će 

to imati veliki utjecaj na povećanje stavke javne rasvjete. Jedino gdje Grad može povećati 

svoje prihode je javljanje na EU fondove, a zbog pandemije i natječaji su stagnirali. 

Nevenka Belušić postavlja upit u kojoj je fazi projekt Kino Labin. 

Zoran Rajković odgovara da je projekt spreman i čeka da se otvori natječaj na koji bi se mogao 

aplicirati. 

Zoran Rajković ističe zadovoljstvo realizacijom Proračuna za 2021. godinu s obzirom da je bilo 

problematično istu isplanirati u vrijeme pandemije. Smatra da je Proračun za iduću godinu  

planiran u realnim okvirima što se tiče prihoda i rashoda. 

Bojan Batelića zanima da li se i kada planira osnivanje ustanove Dom za starije osobe. 

Marija Kadoić Balaško odgovara da je osnivanje predviđeno za sredinu 2023. godine. 

Zoran Rajković postavlja upit da li su u roku za davanje amandmana pristigli amandmani 

vijećnika. 

Marija Kadoić Balaško obrazlaže pristigle amandmane od strane vijećnice Katarine Filipović, 

vijećnika Silvana Vlačića i Mladena Bastijanića te vlastite amandmane gradonačelnika. 

Kao rezultat rasprave definiran je slijedeći 

ZAKLJUČAK 

1. Odbor za financije razmotrio je prijedlog Proračuna Grada Labina za 2022. godinu sa 
projekcijom za 2023. i 2024. godinu kroz prihodovnu i rashodovnu stranu, ustanovljeno 
je da je Proračun uravnotežen, dobivena su vrlo detaljna obrazloženja kako će se 
realizirati te smatra da su planirana sredstva ostvariva. 

2. Odbor podržava prijedlog Proračuna i daje vijećnicima prijedlog da isti usvoji. 
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